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Emlékeztető 

 

Az Egyesületi Elnökség 2022. február 22-én 14:00 órakor Teams-en online módon megtartott 

üléséről. 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Kiss Zsuzsanna, Dr. 

Székely Csaba, Dr. Vokony István,  

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó meghívottak 

közül jelen voltak: dr. Danyek Miklós, dr. Madarász György, Hollósy Gábor, Kovács László, 

Nagy János, Rejtő János, Orlay Imre, Táczi István, Tóth József, Rubint Dezső, Dési Albert, Belső 

Tibor tanácskozási joggal rendelkező tagok, valamint Németh Bálint megbízott KOM Bizottság 

vezető, Tilesch Péter, Kovács András, Becker Péter állandó meghívott továbbá Schwarcz 

Barbara asszisztens 

 

Gelencsér Lajos üdvözölte a résztvevőket, majd megnyitotta az ülést.  

 

Első napirendi pontként Gelencsér Lajos folytatta az előző elnökségi ülésen már ismertetett 

2022. évi stratégia áttekintését, azt más formában is prezentálva. Miután az előző anyagához 

nagyon kevés észrevétel érkezett kifejezetten kérte az elnökség tagjait egy rövid írásos reakcióra 

a következő elnökségi ülésig, ahol a 2022. évi kiemelt stratégiai feladatokról határozatot kell 

hozni.  

 

Második napirendi pontként Gelencsér Lajos megköszönte az elnökség támogatását, hogy a  

2022. évi „Építők Elismerő Oklevél” kitüntetésre Arató Csabát javasolta a MEE. 

 

Harmadik napirendi pontként Veisz Imre ismertette a 98. tisztújító Küldöttgyűlés 

előkészületeinek helyzetét. A helyszín az Apor Vilmos Katolikus Főiskola, 1201 Budapest, Török 

Flóris u. 227., az időpont pedig 2022. május 21. szombat 10:00 óra. Határozatképtelenség esetén 

a megismételt Küldöttgyűlés időpontja 2022. május 21. szombat 10:30 óra, a helyszín változatlan. 

 

Negyedik napirendi pontként Veisz Imre, mint a Vándorgyűlés Szervezőbizottságának elnöke 

tájékoztatta az elnökséget arról, hogy a felhívás az előadások megküldésére 2022.02.22-én 

kiment, a jelentkezési határidő 2022. április 4.  
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 Ötödik napirendi pontként Veisz Imre ismertette a 2022.04.01-02. között megrendezendő OET 

programját és részvételre bíztatta az elnökség tagjait.  

 

Hatodik napirendi pontként Hollósy Gábor ismertette a VHTSZÜ Szakosztály 2021. évi 

beszámolóját és 2022. évi terveit.  

• 05/2022. számú határozatával az Elnökség és az Elnökség tanácskozási joggal 

rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak egyhangú döntésével elfogadta a 

VHTSZÜ Szakosztály 2021. évi beszámolóját és 2022. évi terveit.  

 

Hetedik napirendi pontként Veisz Imre ismertette azt a felvetést, hogy az oktatási intézmények 

kapjanak-e egy különleges státuszt tagdíj tekintetében, ha pártoló tagunk kívánnak lenni. (A kérés 

a Kolozsvári Református Kollégium Villanyszerelő Szakképzőjével kapcsolatos megkeresés 

nyomán merült fel.) Többféle vélemény hangzott el, több elnökségi tag támogatna egy ilyen 

jellegű státuszt, aminek a részleteit majd célszerű kidolgozni. Az ilyen jellegű kapcsolat az un. 

iskolalátogatási programot is elő tudná segíteni.  

 

Nyolcadik napirendi pontként Székely Csaba ismertette a korábbi elnökségi üléseken 

felvetődött     békéscsabai tagok kizárásával kapcsolatos helyzetet. Megállapította, hogy a 2018. 

május 10. előtt érvényes Alapszabály szerint a tagok kizárása szabályos volt, tennivaló ezzel 

kapcsolatban nincsen. Felhívta a figyelmet azonban arra, hogy 2023. 08. 01-jéig 1055 fő éri el az 

5 éves passzív státuszt és javasolta, hogy az elnökség 2023. 08. 01. után döntsön a legalább 5 

éves passzív státuszú tagok tagsági jogviszonyának a felmondásáról. 

 

Kilencedik napirendi pontként Veisz Imre bemutatta a 2022. évi Elektrotechnika lapszámainak 

tervezett szerkesztőit. A táblázat további pontosítása szorul, amit írásban fognak ez érintettek 

egyeztetni. 

 

Egyebek napirendi pontokban 

 

• Veisz Imre tájékoztatta az elnökséget arról, hogy az Elektrotechnika Nagyjai Alapítvány 

helyzete rendeződött, az alapítvány rendben működhet 

• Becker Péter jelezte az elnökségnek, hogy a pápai szervezet ellenőrzése során felmerült 

a szervezet jövője, esetleges megszűnése. Több dunántúli szervezetnél nincsen aktív 

vezető és nem működnek gördülékenyen. (Ajka, Tatabánya, Oroszlány, Pápa). Veisz Imre 
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tájékoztatta az elnökséget, hogy kérte az ÉDUKÓ elnökének segítségét a helyzet 

tisztázására és a tisztújítás során a problémák megoldására. 

 

Végezetül Gelencsér Lajos megköszönte a részvételt és ismételten kérte, hogy az általa 

bemutatott stratégiai anyaghoz írásos reakciót kér az elnökségtől majd lezárta az ülést.  

2022. február 22. 

Összeállította: 

Tilesch Péter irodavezető 

 

Jóváhagyta: 

Gelencsér Lajos elnök 

Jóváhagyta: 

Veisz Imre főtitkár 

   

 


